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Protokół Nr ORN.0012.4.2.2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 19 lutego 2019 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 11 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Pan Jakub Dziubiński. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Izabela Bagińska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza procedur związanych ze stanem realizacji kluczowych dwóch inwestycji PEC 

Sp. z o.o. w Olecku w powiązaniu z analizą kosztów wytworzenia energii cieplnej.  

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1 – Analiza procedur związanych ze stanem realizacji kluczowych dwóch 

inwestycji PEC Sp. z o.o. w Olecku w powiązaniu z analizą kosztów wytworzenia energii 

cieplnej. 

Przewodniczący Komisji - Jakub Dziubiński 

zapoznał członków Komisji z tematem posiedzenia oraz poprosił Kierownika Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pana Sławomira Hatalskiego, aby 

przedstawił, jak wygląda sytuacja na chwilę obecną. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż na obecną chwilę wykonanie dwóch kluczowych inwestycji, czyli wykonanie 

kotłowni oraz sieci jest niemożliwe i zostało unieważnione na podstawie opinii prawnej. 

Ponadto obecnie trwa audyt w tej spółce. 

 

Przewodniczący Komisji - Jakub Dziubiński 

dodał, że audyt jest wykonywany przez zewnętrzną firmę i potrwa prawdopodobnie przez 

okres 2 miesięcy. Zadecydował na dzisiejszym posiedzeniu o powołaniu dwóch 3-osobowych 
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zespołów kontrolnych. Do zadania pierwszego zespołu kontrolnego należeć będzie analiza 

procedur związanych ze stanem realizacji kluczowych dwóch inwestycji PEC Sp. z o.o.        

w Olecku. Zespół drugi odpowiedzialny będzie za analizę kosztów wytworzenia energii 

cieplnej w porównaniu do innych ciepłowni. Do pierwszego zespołu kontrolnego 

zaproponował następujących Radnych: Annę Kaczor, Dawida Bondarenko i Wojciecha 

Rejteradę oraz zapytał, czy wyrażają oni zgodę.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, w jakim celu mają być  powołane zespoły kontrolne. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

odpowiedział, że zespoły kontrolne na podstawie stosownych upoważnień wydanych przez 

Przewodniczącego Komisji będą mogły skontrolować daną jednostkę. Powołanie tych 

zespołów pozwoli na otrzymanie pełnego, kompleksowego audytu. Komisja będzie mogła 

przygotować odpowiednie pismo i na tej podstawie rozpocząć czynności kontrolne. Następnie 

zespół kontrolny przedstawi całej Komisji wyniki kontroli, które zostaną przedstawione na 

sesji. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czym będą zajmowały się poszczególne zespoły kontrolne. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

powtórzył, że pierwszy zespół kontrolny zajmie się analizą procedur związanych ze stanem 

realizacji kluczowych dwóch inwestycji PEC Sp. z o.o. w Olecku, natomiast drugi zespół 

kontrolny  analizą kosztów wytworzenia energii cieplnej w porównaniu do innych ciepłowni. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada  

nie wyraził zgody na kandydowanie, a na swoje stanowisko zaproponował Radnego Mariusza 

Miłuna. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

odpowiedział, że wymaga to przegłosowania, gdyż zgodnie z § 89 statutu gminy członek 

Komisji podlega wyłączeniu z udziału w kontroli, jeżeli przedmiot kontroli może dotyczyć 

jego praw i obowiązków albo jego małżonka, krewnych lub powinowatych. Odczytał również 

punkt 2 i 3 § 89, które mówią, że członkowie Komisji podlegają również wyłączeniu            

od udziału w działaniach Komisji w sprawach, w których może powstać podejrzenie o ich 

stronniczość lub interesowność. Ponadto o wyłączeniu członka Komisji z udziału w kontroli 

rozstrzyga Komisja. Zapytał, czy są jakieś uwagi i inne propozycje. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

przypomniał raz jeszcze, iż zgodnie z pkt 2 i 3 § 89 statutu gminy wymaga to przegłosowania. 

 

Głosowanie za kandydaturą Mariusza Miłuna do pierwszego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Mariusza Miłuna.  
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

wyraziła zgodę na kandydowanie do zespołu kontrolnego. 

 

Głosowanie za kandydaturą Anny Kaczor do pierwszego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Anny Kaczor. 
 

Członek Komisji – Dawid Bondarenko 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowanie za kandydaturą Dawida Bondarenko do pierwszego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Dawida Bondarenko. 

 

W skład pierwszego zespołu kontrolnego wchodzą następujący Radni: Anna Kaczor, Dawid 

Bondarenko i Mariusz Miłun. 
 

Przewodniczący Komisji - Jakub Dziubiński 

zaproponował, aby w skład drugiego zespołu kontrolnego weszli następujący Radni: Alicja 

Nowik, Marcin Roszko i Paweł Giełazis. Zapytał, czy wyrażają oni zgodę. 

 

Członek Komisji – Alicja Nowik 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowanie za kandydaturą Alicji Nowik do drugiego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Alicji Nowik. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowanie za kandydaturą Marcina Roszko do drugiego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Marcina Roszko. 

 

Członek Komisji – Paweł Giełazis 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowanie za kandydaturą Pawła Giełazisa do drugiego zespołu kontrolnego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała kandydaturę Pawła Giełazisa. 

 

W skład drugiego zespołu kontrolnego wchodzą następujący Radni: Alicja Nowik, Marcin 

Roszko i Paweł Giełazis. 

 

Przewodniczący Komisji – Jakub Dziubiński 

zaznaczył, iż powołanie zespołów kontrolnych jest zasadne i pozwoli otrzymać pełną 

informację. Stosowne upoważnienia zostaną wydane w późniejszym terminie. Drugi zespół 

kontrolny może zająć się swoim tematem natychmiast. Poinformował o tym, że materiały 
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dotyczące tematu planu pracy przesłane zostały drogą elektroniczną i członkowie Komisji 

mogli się z nimi zapoznać. Zapytał, czy są jakieś uwagi bądź zapytania. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

oznajmił, że wszystkie zadania zostaną przełożone o 2 miesiące z powodu trwającego audytu. 

Zapytał w imieniu mieszkańców Olecka, dlaczego nie zostały ujawnione wszystkie nazwiska 

osób biorących udział w konkursie na stanowisko Prezesa PEC. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że  błędem formalnym w tych kandydaturach było nie złożenie oświadczenia 

RODO. Chodzi tu o to, aby nie naruszać dobra osób, które nie wyraziły zgody                       

na przetwarzanie danych osobowych. Rada Nadzorcza zdecydowała o unieważnieniu całości 

konkursu, żeby nie podawać informacji, ilu było kandydatów. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, aby nie przesuwać tej sprawy w nieskończoność i stwierdził, że można było 

donieść oświadczenia o przetwarzaniu danych później. Dodał, że od 25 listopada 2018 r.     

nie powołano nowego Prezesa Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, a jest to okres 

grzewczy. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że to przepisy uniemożliwiają uzupełnienie braków formalnych. Stwierdził, że Rada 

Nadzorcza podjęła dobrą decyzję, gdyż dała szansę wszystkim kandydatom poprzez 

przedłużenie o półtora tygodnia terminu składania ofert. Ponadto w ogłoszeniu wytłuszczone 

zostały informacje o dokumentach, które należy przygotować przystępując do konkursu.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, że Rada Nadzorcza potwierdziła, że nie ma możliwości doniesienia tego 

oświadczenia.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił dodatkowo, że jest to wymóg formalny określony w regulaminie. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, na jakiej podstawie został wybrany audytor. Zauważył, że jeden audytor został 

wybrany do trzech spółek. Przetarg został unieważniony, w związku z tym jakie są dalsze 

plany w tej kwestii.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, że audytor został wybrany na podstawie rekomendacji z zewnątrz i powinien być 

jak najbardziej obiektywny. Stwierdził, że nie powinno być pod żadnym kątem uwag, że 

audyt był sterowany bądź ustawiony. W tej chwili trwa proces wyłaniania Prezesa spółki, 

pierwszy konkurs nie doszedł do rozstrzygnięcia. Kandydaci złożyli pełną wymaganą 

dokumentację, jednak przez oświadczenia RODO nie można było tego upublicznić. W trybie 

natychmiastowym po konsultacjach z Radą Nadzorczą ustalono o nowym konkursie na 

Prezesa PEC. 

 

 Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

 

Sprawy wniesione zostały przekazane Radnym drogą elektroniczną. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji 
 

W tym punkcie wniosków nie zgłaszano. 
 

Na tym punkt i posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Izabela Bagińska 

Przewodniczący Komisji 

Jakub Dziubiński 

 


